
Referat fra styremøte i Asker BK 24.april 2023 

Til stede: Christian Otterbech, Audun Røneid, Harald Skretting, Arne Orsten, Frode Borgersen, Cecile 

Winsnes, Thorbjørn Willoch, Paolo Romanello og Christian Nygaard.  

Agenda: 

# Sak 

05/23 Referat fra styremøtet 16.januar 2023 ble godkjent uten endringer. 

06/23 Status aktiviteter 
 
A) Kurs avholdt og videre planer.  
Del 1 av kurset (5 kvelder) hadde 25 deltakere mens del 2 av kurset (4 kvelder) hadde 14 
deltakere. Nico Keilman har holdt kursene med Christian N som assistent. 
Det ble vedtatt gratis spilleavgift om man ikke deltar i turnering 
Videre planer som Christian N holder i: 
• Målrettet maildialog og invitere til spill på torsdagskvelder 
• Motivere til å bli medlem (tilby leie av meldebokser/fasitspill) 
• Arrangere videregående kurs til høsten 
• Arrangere turnering for nybegynnere til høsten om minst 8-12 melder seg på 
 
B) Oppmøte 2023 Frode 
Frode orienterte om kilder for excel-arket og mulige bruksområder. 
Arne og Frode målretter maildialog mot medlemmer / tidligere medlemmer som sjelden 
deltar på spillekveldene. 

07/23 Forslag til styret fra Paolo og Thorbjørn rundt feil melding/feil forklaring og tillatte 
konvensjoner 
Det ble vedtatt at ved bruk av høyst uvanlige konvensjoner skal spillerparet ved bordet 
tilgjengeliggjøre utfylt systemkort og forsvarssystem som motparten kan ha til disposisjon 
under meldingsforløp/spill. 
For andre konvensjoner (f.eks. Multi) vil det bli lagt ut systemkort og forsvarssystem på 
våre hjemmesider. 
 
Det ble vedtatt at når et erfarent par møter nybegynner (med «grønt systemkort») så skal 
det benyttes naturlig meldesystem. 
 
For uklarheter rundt bordet vil styret oppfordre til å benytte turneringsleder der man er i 
tvil om hva som er riktig. Styret vil også 1-2 ganger pr år informere om etikette på våre 
spillekvelder.  

08/23 Forslag til styret fra Zoja og Henrik rundt håndtering av nybegynnere. 
Det ble vedtatt at det ikke opprettes B-gruppe. 
Det innføres tilbud om nybegynnerbord (1-3 bord) hvor det vil være rådgivere som 
dedikerer spillekvelden til nybegynnerbordene. Det benyttes samme spill som salen, men 
nybegynnerbordet deltar ikke i turneringen. Klubben trenger flere frivillige erfarne spillere 
som bidra som rådgivere.  
Bridgeforbundet har laget et «grønt systemkort» som skal benyttes på disse bordene og 
som vil være tilgjengelig for rådgiverne. 
Om interessen er stor nok settes det opp temakvelder (kurs) med ulike emner. 

09/23 Forslag til styret - Ny facebook side for klubben 
Det ble vedtatt at Frode og Zoja oppretter en lukket gruppe for medlemmer i Asker BK. 
Hensikten vil være å ha en uoffisiell kanal for å kunne diskutere spill, gratulere hverandre 



osv. All offisiell informasjon vil fortsatt ligge på hjemmesiden.  Frode og Zoja vil også være 
administrator/moderator på disse siden. 

10/23 Sak 10/23 Eventuelt 
A) Medlem kretsstyret 
Audun ble enstemmig valgt som representant fra Asker BK 
 
B) Markedsføring av Bridge på TV 
Audun melder at Heidi har undersøkt hos NRK og TV2. NRK er ikke interessert mens TV2 er 
positive og Heidi jobber videre mot dem.  
 
C) Temastund 
Paolo tilbyr å gjennomføre temastund i forkant av spillekvelden. Det kan gjennomføres 
f.eks. 30-45 min før spillekvelden starter hvor man kan sitte i 2.etg på kulturhuset. I første 
omgang lodder Paolo interessen blant medlemmene i Asker BK. 
 

 

For styret i Asker Bridgeklubb 

Christian Nygaard, sekretær 


